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گسیل خودروهای جمع آوری روان آب شرکت نفت و گاز اروندان 
بمنظور کمک رسانی به شهرهای درگیر آبگرفتگی صورت گرفت؛

به گزارش  روابط عمومی شرکت نفت و گاز  اروندان ،امروز)پنجشنبه 
۲۹ دی ۱۴۰۱( ناصر فراهانی سرپرســت واحد خدمات پشتیبانی این 
شــرکت اعلام کرد؛ با دســتور مهندس عذاری اهوازی مدیرعامل 
شرکت نفت و گاز اروندان، بعداز بارندگی اخیر و اولویت امداد رسانی به 
مناطق مسکونی پیرامونی تاسیسات این شرکت، تمامی استعدادهای 
ماشین آلات لجستیکی این شرکت به مناطق شهری شهرستانهای 

خرمشهر ، آبادان و دارخوین توسط واحد خدمات و پشتیبانی مناطق 
عملیاتی گسیل داده شد.فراهانی ادامه داد ، از جمله این اقدامات می 
توان به استقرار  ۶دستگاه خودروی تخلیه ی روان آب در شهرستان 
خرمشهر، ۱ دستگاه به شهرســتان دارخوین و از امروز نیز ۲دستگاه 
به شهرســتان آبادان به بمنظور تسریع در جمع آوری آبهای سطحی 
باران های اخیر از خیابانها و کمک رسانی به مردم عزیز این مناطق 

اقدام شد. امید کوتیان نژاد سرپرست شهرداری خرمشهر در بازدیدی 
از روند جمع آوری آبهای سطحی شهر به اتفاق سایر مسؤلین محلی 
دقایقی در جمع امدادرسانان شرکت نفت و گاز اروندان حضور پیدا کرد 
و از زحمات آنها تقدیر و تشکر به عمل آورد گفتنی است، این ماشین 
آلات تا پایان عملیات جمع آوری آبهای سطحی شهرهای ذکر شده 

به کار خود ادامه خواهند داد

شهرستان
اخبار کوتاه 

مجمــع عمومی فوق العاده ذوب آهن اصفهان ۳۰ دی 
ماه به ریاســت مهدی کوهی رئیس هیات مدیره ذوب 
آهن اصفهان، ایرج رخصتــی مدیرعامل و دبیر مجمع، 
درخشــنده نماینده ســازمان تامین اجتماعی و شرکت 
صدرتامیــن به عنوان ناظر مجمع، حســین ســعیدی 
نماینده شــرکت های صبا تامین و فرآورده های نسوز 
ایران به عنوان ناظر دوم مجمع، احمد ســلیمی معاون 
مالی و اقتصادی ذوب آهن، نماینده ســازمان بورس و 
اوراق بهادار، نماینده ســازمان بازرسی، بازرس قانونی و 
سهامداران حقیقی و حقوقی در تالار آهن روابط عمومی 

این شرکت برگزار شد
در این مجمع، پیشنهاد افزایش سرمایه شرکت سهامی 
ذوب آهن اصفهان از محل ســود انباشته، مورد تایید و 
تصویب قرار گرفت و بدین ترتیب ســرمایه این شرکت 
از ۶۱ هــزار و ۵۰۴ هــزار میلیارد ریال بــه ۷۰هزار و 

۷۷۵میلیارد ریال افزایش یافت.
مفاد دســتور جلسه این مجمع عبارت بودند از: استماع 
گزارش هیات مدیره و گزارش بازرس قانونی شــرکت 
در خصوص پیشــهاد افزایش ســرمایه، تصمیم گیری 
در خصوص افزایش ســرمایه و اصــلاح ماده مربوط به 
سرمایه شرکت در اساسنامه )ماده ۵( و سایر مواردی که 

در صلاحیت مجمع عمومی فوق العاده بود.
مهدی کوهــی رییس هیات مدیره ذوب آهن اصفهان 
ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره شهدای کشور به ویژه 
شــهدای ذوب آهن اصفهــان، ایثارگــران، جانبازان و 
آزادگان این مجتمع عظیم صنعتی گفت: ساخت و بهره 
بــرداری از ذوب آهن اصفهان ثمره تلاش و کوشــش 
شــبانه روزی نسلی متعهد و عاشــق بود که آن را طی 

چهار ســال به سرانجام رســاندند و هم اکنون هر یک 
از این عزیزان در اقصی نقاط این مرز پرگهر ســکاندار 
صنایع بزرگ فولادی کشور هستند و این دانش و تجربه 

نسل به نسل منتقل می شود.
 این مقام مســئول تصریح کرد: با تاکید وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی برای بهبود ساختار مالی ذوب آهن 
اصفهان و برنامه ریزی برای اجرایی شــدن پروژه های 
متعدد توسعه در ذوب آهن نیاز به سرمایه گذاری داریم 
که افزایش سرمایه شــرکت به این موضوع کمک می 

کند. 

 مهدی کوهی گفت: در سال جاری با افزایش نرخ نهاده 
های تولید و به طور مشــخص گاز و برق مواجه بودیم. 
در بودجه امســال که به مجلس ارسال شده ۵۰ درصد 
افزایش قیمت گاز برای صنعت فولاد در نظر گرفته شده 
اســت که هزینه تولید را افزایش می دهــد بنابراین با 
اجرای پروژه های توسعه باید تولید محصولات با ارزش 

افزوده بالاتر را افزایش دهیم.
 وی افزود: ذوب آهن اصفهان با دوراندیشــی، نیروگاه 
های برق را در گذشــته تاسیس کرده است و در بخش 
آب نیز طی همکاری با شــرکت مپنا پروژه پساب را در 

دســت احداث دارد و در بخش معــدن نیز با حضور در 
مزایده ها برای تامین پایدار مواد اولیه معادن خوبی را در 
اختیار گرفته اســت که این اقدامات ارزشمند بر افزایش 

تولید شرکت تاثیر به سزایی دارند . 
رییس هیات مدیره ذوب آهن اصفهان اضافه کرد: طی 
هماهنگی با دو مجموعه شســتا و صدرتامین، افزایش 
ســرمایه ذوب آهن در ســه مرحله در دســتور کار قرار 
گرفــت که اولین مرحله آن امروز انجام می شــود و دو 
مرحله بعــدی نیز پس از اقدامات لازم اطلاع رســانی 
می شــود تا توان مالی شــرکت برای فعالیت در بخش 

های مختلف افزایش یافته و در مواجهه با ریسک های 
مختلف، بتواند عملکرد بهتری داشته باشد.

کوهی افزود: این افزایش ســرمایه که اصلاح ساختار 
مالی ذوب آهن را در پی دارد، مزایایی همچون معافیت 
مالیاتی و افزایش توان مالی شــرکت برای اجرای پروژه 

های توسعه را نیز به همراه خواهد داشت.
رئیس هیات مدیره ذوب آهن اظهار داشــت: در حال 
حاضر ســهامدار عمده برای حل مشکلات ذوب آهن و 
انجام طرح های توسعه ای برای تولید بهتر، ارتقاء بهره 
وری و در نهایت برای ســود آوری جهت ســهامداران، 

همراهی و برنامه ریزی بسیار خوبی داشته است.
ایــرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز اظهار 
داشت: ذوب آهن اصفهان با روش کوره بلند فولاد تولید 
مــی کند و از یارانه های انرژی بی بهره اســت و زغال 
ســنگ و کک را باید با قیمت هــای جهانی تهیه کند. 
در مجموع کک نقش مهمی در قیمت تمام شــده این 
شــرکت دارد که اخیراً با تهمیــدات مختلف مصرف آن 
را کاهش داده ایم. همچنیــن برای افزایش تولید کک 
و تولیــد محصولات با ارزش افزوده بــالا برنامه ریزی 
کردیم که افزایش ســرمایه و تقویت توان مالی شرکت 

در اجرای این برنامه بسیار اثر گذار است.
وی افــزود: ذوب آهن اصفهان در ســال های اخیر با 
مشکل تامین مواد اولیه به ویژه مواد آهن دار مواجه بود 
که برای حل آن اقدامات مختلفی انجام شده و در حال 
انجام است. خوشــبختانه تامین روزمره به خوبی انجام 
می شود و برای تامین پایدار و بلند مدت نیز وارد عرصه 
معدن داری شدیم و دستاوردهای خوبی نیز در این زمینه 

حاصل شده است که به زودی اطلاع رسانی می شود.

استاندار در نشست با مدیران بانک های خصوصی گیلان؛

سهم بانک های خصوصی و میزان اثرگذاری 
در توسعه و پیشرفت گیلان مشخص شود

نماینــده عالی دولت در اســتان بــا بیان اینکــه عملکرد 
بانک های خصوصی گیلان در مقایســه با سایر استان های 
منطقه و کشــور روند مطلوبی ندارد، گفت: سهم بانک های 
خصوصی استان در فعالیت های پولی، اعتباری و اقتصادی و 
میزان اثرگذاری مثبت آنان در مسیر پیشرفت و توسعه گیلان 
مشخص شــود.به گزارش پایگاه اطلاع رســانی استانداری 
گیلان؛ دکتر اسدالله عباسی در نشست با مدیران بانک های 
خصوصی اســتان گیلان اظهار کرد: بانکهای خصوصی نیز 
هماننــد بانکهای دولتی تابع مقررات و ضوابط بانک مرکزی 
هســتند اما برخی روســای بانک های خصوصی چندان در 
قالب چارچوب ها و ضوابط و دستورالعمل های بانک مرکزی 
برای توســعه گیلان عمل نمی کنند.وی نســبت تسهیلات 
به ســپرده در بانک های خصوصی گیــلان را ۳۴.۳ درصد 
و میانگین کشــوری در این شــاخص را ۵۲.۵ درصد عنوان 
کرد و ادامه داد: قرار نیســت که در گیلان شعبه بانکی دایر 
اما منابع به ســایر استان ها هدایت شود .دکتر عباسی فلسفه 
وجودی تاســیس بانک های خصوصــی را افزایش رقابت و 
جلوگیری از انباشــت سرمایه در بانک های دولتی اعلام کرد 
و افزود: باید ســهم بانک های خصوصی اســتان در فعالیت 
پولی، اعتبــاری و اقتصادی و میزان اثرگذاری مثبت آنان در 
مسیر پیشرفت و توســعه گیلان مشخص شود.وی با اشاره 
بــه اینکه بهبود خدمات بانکــی و افزایش رقابت جزء نکات 
مهمی است که بایستی در خدمات دهی بانک ها به آن توجه 
کرد، گفت: بانک های خصوصی باید براســاس ضوابط مالی 
و پولی، سیاست ها و دســتاوردهای دولت حرکت کنند.دکتر 
عباسی با اشاره به تعهد متقابل دولت و بانک های خصوصی 
گفت: وقتی دولت به تعهدات خود عمل می کند انتظار است 
بانکهای خصوصی احساس مسئولیت کرده و ماموریت خود 
در اســتان را  بــه خوبی  انجام دهند.وی خاطر نشــان کرد: 
دولت از ســرمایه گذاران بخش خصوصی اســتقبال می کند 
و براین اســاس باید نقش و ســهم بانک های خصوصی در 
توسعه اســتان نیز پررنگ تر باشد.وی اظهار کرد: در گیلان 
نــه تنهــا منابع و مصــارف و عمل به تعهــدات بانک های 
خصوصــی باهم همخوانی ندارد بلکه آنهــا منابع خود را به 
سمت اســتان های برخوردار هدایت می کنند درحالیکه برخی 
مردم در نقاط کم برخوردار اســتان بــا اعتماد به این بانک ها 
منابع خود را در اختیار آنها گذاشــته اند .دکتر عباســی گفت: 
انتظار ما از بانک های خصوصی ایجــاد و راه اندازی فعالیت 
های مولد، اقتصادی، توســعه ای، اشتغال، مسکن، صادرات 
غیرنفتی و تامین سرمایه در گردش واحدهای تولیدی است.

وی شــورای هماهنگی بانکهای گیــلان را مکلف به تعیین 
سهم برای مصارف بانکهای خصوصی در بخش های صنعت 
،کشــاورزی، گردشــگری ، اقتصاد دریامحور و ارائه گزارش 
عملکرد ماهانه کرد و افزود: بایستی همه بانکهای خصوصی 
در شــورای هماهنگی بانکها عضو باشند و نماینده و مدیران 
آنها در جلســات حضور داشته باشند.وی با بیان اینکه برخی 
بانکهای خصوصی منابع بالاتری از بانکهای دولتی دارند اما 
نقش آنها در توسعه اســتان شفاف نیست، تصریح کرد: آنها 
باید مصارف، منابع، تولید مولد و توســعه پایدار شتاب بخش 
در توسعه حاکمیتی داشته باشند وهرماه تحرک و پویایی آنها 
گزارش شــود .اســتاندار گیلان با تأکید براینکه بانک های 
خصوصی باید نســبت به جامعه هدف خود احســاس تعهد 
داشته باشند، خاطرنشان کرد: در لایحه برنامه هفتم و بودجه 
ســال ۱۴۰۲ موضوعات مسکن، معیشت، غذا و رفاه، خودرو 
و ســلامت از مولفه ها و شــاخص های مهم است که باید 
بانک هــای خصوصی نیز در این مهم نقش آفرینی کنند.وی 
اظهارکرد: از بانک های خصوصــی انتظار همراهی و کمک 
بیشتر دارم تا بتوانیم سهم استان را در شاخص های اقتصادی 
افزایش دهیم.وی بانک های رسالت، سینا، سامان، مهر ایران 
و دی را از بانک هــای خصوصی با عملکرد بهتر نســبت به 
ســایر بانک ها اعلام کــرد و از بقیه مدیــران عامل بانکها 
خواســت تا در پیشرفت استان گیلان نقش آفرین باشند و با 
کمک هم در راستای پیشرفت اقتصادی گیلان گام بردارند.

در این جلســه که معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار و 
تعدادی از مدیران کل دســتگاه هــای اجرایی حوزه تولید و 
اشتغال حضور داشتند؛ مدیران بانک های خصوصی گزارشی 

از عملکرد فعالیت خود در گیلان ارائه کردند.

 دیدار مدیر مخابرات منطقه مرکزی 
با شهردار نراق

مهندس لطفی مدیر مخابرات منطقه مرکزی با شهردار نراق 
دیــدار وگفتگو  کرد. به گــزارش اداره روابط عمومی مخابرات 
منطقه مرکزی دراین نشســت فلاح شهردار نراق بر همکاری 
مخابرات جهت ایجاد شبکه فیبر نوری برای نصب دوربین های 
نظارتی در شهر نراق تاکید کرد .بر اساس این گزارش در ادامه 
مهندس لطفی، همکاری و تعامل شــهرداریها را با مخابرات در 
زمینه توسعه خطوط و شــبکه های  مخابراتی  امری محوری 
و تعیین کننده خواند و بر آن تاکید کردو اظهار داشت: مخابرات 
آمادگی کامل دارد نهایت همکاری ومساعدت لازم را برای نصب 

دوربین های نظارتی شهری به عمل آورد.

 رفع شکستگی لوله آب چدنی 
در بین ریشه های قطور درختان اراک

در پی شکسته شدن  لوله آب چدنی با قطر ۱۵۰ میلیمتر در 
میدان ارک شهر اراک و آبزنی در محل در نیمه شب ، اکیپ 
های اتفاقات امور آبفای اراک محــل مذکور مراجعه کردند 
واقــدام به تعویض لوله فرســوده نمودند.   به گزارش روابط 
عمومی شــرکت آب و فاضلاب استان مرکزی حسین طالب 
بیگی سرپرســت امور آبفای اراک در این رابطه اظهار داشت 
: محصور شــدن لوله فرسوده با ریشــه های قطور درختان 
، که گاهی قطر این ریشــه ها به ۷۰ ســانیمتر هم میرسید 
باعث شد که از کمک آتش نشــانی برای برش ریشه های 
تنومند درختان استفاده گردد که با همکاری خوب واحد آتش 
نشانی شهر اراک ، خوشبختانه در حداقل زمان ممکن مشکل 

شکستگی مورد نظر برطرف شد

تصویب افزایش سرمایه ذوب آهن اصفهان در مجمع عمومی فوق العاده

محمدتقــی مهدیزاده مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان گیلان ، طی این 
دیدار به گفتگو و تبادل نظر با ابراهیم نجفی نماینده مردم شــریف شهرســتان آستانه 
اشــرفیه پرداخت. ابراهیم نجفی در این دیدار ضمن تقدیر از تلاش های شرکت توزیع 
نیروی برق استان گیلان در جهت پایداری شبکه های توزیع برق برخی درخواست های 
مردمی و مطالبــات عمومی در حوزه انتخابیه خود را مورد پیگیری قرار داد.وی درادامه 
به تبیین برخی چالش های صنعت برق کشــور در سال جاری پرداخت و ابراز امیدواری 
کرد که با جذب اعتبارات لازم، بتوان مشــکلات و کمبودهای موجود در شرکت توزیع 
نیروی برق گیلان از جمله نیاز به نوســازی شــبکه های فرســوده را برطرف ســاخت 
محمــد تقی مهدیزاده مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان گیلان نیز ضمن 
اســتماع درخواست های مردمی مطروحه، به تلاش های کارکنان شرکت از ابتدای سال 
۱۴۰۱جهت خدمات  رســانی بهتر و مطلوب تر به متقاضیان و مشــترکین این شرکت 
اشــاره کرد و گفت:خدمات رسانی مطلوب در گرو جذب منابع مالی مورد نیاز می باشد و 
در این زمینه نقش نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی بسیارحائز اهمیت است.

رئیس هیئت مدیره شــرکت توزیع نیروی برق استان گیلان اظهار داشت : ارائه خدمات 
مطلــوب به مردم منوط به پرداخت به موقع صورتحســاب بهای برق مصرفی توســط 
مشــترکان است و هرگونه تاخیر در این موضوع شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان 
را با محدودیت در خدمات رسانی به مشترکان مواجه می کند.وی افزود: اپلیکیشن »برق 

من« آسان ترین و راحت ترین راه برای پرداخت غیرحضوری بهای برق مصرفی است.

سمیه امینی - جلســه هم اندیشی و نشست صمیمی یونس دباغ 
صادقی پور، مدیرکل تأمین اجتماعی اســتان آذربایجان شــرقی با 
همکاران بازنشســته و مستمری بگیر اســتان در محل سالن آمفی 
تئاتر شــعبه پنج تبریز برگزار شد.  یونس دباغ صادقی پور، مدیرکل 
تأمین اجتماعی استان در این نشست با اشاره به ضرورت عدالت در 
توزیع خدمات رفاهی بین جامعه هدف، از برنامه ریزی برای توسعه 
خدمات گردشگری، رفاهی و ورزشی بازنشستگان و مستمری بگیران 
در آینده نزدیک خبر داده و اذعان داشــت طی سال جاری اقدامات 
ارزشــمندی با همراهی و همیاری کانون همکار استان در راستای 
برطرف کردن دغدغه های فکری و ارتقای سطح سلامت روحی و 
جسمی بازنشستگان صورت گرفته است که قابل تقدیر است. مدیرکل 
تأمین اجتماعی اســتان خاطر نشــان کرد کانون های بازنشستگی 
بازوان توانمند ســازمان محسوب می شوند و به عنوان پل ارتباطی 
بین مستمری بگیران و خادمانشان در سازمان تأمین اجتماعی نقش 
مهمی در پیشــبرد اهداف و مأموریت های سازمان ایفا می کنند.وی 
افزود باید از تجربیات و دانش بازنشستگان که ذخایر ارزشمند جامعه 
محسوب می شوند برای رشد و تعالی سازمان ها و بهبود فرآیندها در 
راستای ارائه خدمات مطلوب به مخاطبین با تشکیل اتاق های فکر 
در کانون های بازنشستگی بهره مند شد. دباغ صادقی پور با بیان اینکه 
شکاف بین منابع و مصارف با اعمال افزایش میزان حقوق مستمری 
و رشد فزاینده تعهدات  بیشتر شده است، تأمین منابع پایدار، افزایش 

بیمه شدگان و وصول مطالبات از کارگاه های مدیون به منظور ایفای 
به موقع تعهدات را بیش از پیش ضروری دانسته و نقش کانون های 
بازنشستگی را در راستای تحقق این امر بسیار حائز اهمیت برشمرد.
مهدی علمدوســت، رییس هیأت مدیره کانون همکاران بازنشسته 
و مستمری بگیران اســتان نیز در ابتدای این نشست ضمن تقدیر 
از حضور مدیرکل استان در جلســه و ارائه گزارش از اقدامات اخیر 
کانون، همدلی و همراهی بین همکاران شاغل و بازنشسته استان را 
بسیار مطلوب ارزیابی کرده و تصریح کرد تعامل ایجاد شده فی مابین، 
موجب دلگرمی برای اقدامات مطلوب و شایســته و خدمت رسانی 

مناسب به جامعه هدف در برنامه های آتی خواهد شد.

رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای واحد بوشهر با بیان اینکه ۳۱۰۰ 
دانشجو در این دانشگاه مشغول به تحصیل هستند، گفت: حدود 
۴۰ درصد دانشــجویان دانشگاه فنی و حرفه ای بوشهر غیربومی 
هستنداحســان بهمیاری  در در نشست با خبرنگاران اظهار کرد: 
در استان بوشهر سه دانشکده فنی و حرفه ای شاما دانشکده امام 
خامنه ای، دانشکده الزهرا و دانشکده کنگان با ۳۱۰۰ دانشجو در 
مقاطع کاردانی با ۲۲ رشــته و کارشناسی با ۱۴ رشته وجود دارد.

وی ادامه داد: از مجموعه دانشــجویان داشنگاه  فنی و حرفه ای 
واحد بوشــهر حدود ۱۴۰۰ نفر دختر و ۱۶۰۰ نفر پسر هستند که 
۳۳۰ دانشجو پســر و ۳۵۰ دانشجوی در خوابگاه مستقر هستند؛ 
با به بهره برداری رســیدن یک خابگاه جدید برای پســران ۱۸۰ 
ظرفیت جدید به تعداد پذیرش دانشــجویان پسر افزوده خواهد 
شــد.رئیس دانشــگاه فنی و حرفه ای واحد بوشــهر با اشاره به 
فعالیت هشــت اســتاد هیات علمی و ۲۰۰ استاد حق التدریسی 
در این دانشــگاه تصریح کرد: این دانشــگاه سالانه حدود ۵۰۰ 
فارغ التحصیل دارد که ۷۰ درصد دروس خود را به صورت عملی 
و ۳۰ درصــد دروس را به صورت تئــوری می آموزند.بهمیاری با 
بیان اینکه حدود ۴۰درصد دانشــجویان دانشگاه فنی و حرفه ای 
واحد بوشــهر غیر بومی هســتند، اضافه کرد: بیش از ۷۰ درصد 
فارغ التحصیلان در صنایع استان بوشهر مشغول به کار می شوند 
و این مهارت محوری بودن این دانشــگاه را نشان می دهد. وی 

با بیان اینکه تا پایان امســال مرکز نوآوری و کارآفرینی دانشگاه 
الزهرا در حوزه صنایع خلاق راه اندازی خواهد شــد، تصریح کرد: 
در این مرکز ایده ها با هدف تبدیل به شرکت پردازش می شوند. 
امیدواریم در آینده این مراکز در دانشــکده های امام خامنه ای و 
الزهرا نیز راه اندازی شــود. رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای واحد 
بوشهر با اشاره به جای خالی رشته های دریایی در دانشگاه فنی و 
حرفه ای واحد بوشهر عنوان کرد: در حال نهایی کردن تفاهمنامه 
برای راه اندازی رشــته تعمیرات تجهیزات دریایی هستیم. برای 
این رشــته امکانــات و تجهیزات لازم را نداریــم اما از ظرفیت 

کارخانه های استان بهره خواهیم برد.

بیست و سومین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، فناوری و فن بازار خوزستان با حضور 
شــرکت برق منطقه ای خوزستان در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی خوزستان در 

اهواز آغاز برگزار شد.
غرفه این شــرکت در نمایشــگاه هفته پژوهش میزبان بازدید علاقمندان بود و در آن 

دستاوردهای تحقیقی و پژوهشی این شرکت به نمایش درآمده اسات .
از جمله طرح های تحقیقی و پژوهشــی که با حمایت شرکت برق منطقه ای خوزستان 
به نتیجه نشسته و در این نمایشگاه به نمایش درآمده است می توان به طراحی و ساخت 
ســه نمونه ترانسفورماتور نوری اندازه گیری ولتاژ و جریان ترکیبی برای پست های ۱۳۲ 
کیلوولت، بررســی و تحقیق در تدوین دانش فنی و ســاخت نیمه صنعتی مقره پلیمری 
بر اســاس شرایط آب و هوایی خوزستان، بررسی و امکان سنجی استفاده از قابلیت های 
واحدهای اندازه گیری فازور )PMU( در بهبود عملکرد رله های دیستانس خطوط انتقال 
شبکه برق خوزستان، تحقیق و بررسی حالت های گذرای رزونانس و فرورزوناس شبکه 

انتقال خوزستان و ارائه راهکارهای جلوگیری از اثرات مخرب آنها، اشاره کرد.
افزایش ظرفیت دمایی تجهیزات شبکه خوزستان متناسب با شرایط اقلیمی با توجه به 
افزایش دمای اســتان، از جمله موضوعاتی بوده که به صورت ویژه محورهای پژوهشی 
و تحقیقی شرکت برق منطقه ای خوزستان را تشکیل و مورد حمایت قرار گرفته است.

محمود دشــت بزرگ مدیرعامل و کیومــرث زمانی معاون برنامه ریــزی و تحقیقات 
شــرکت برق منطقه ای خوزســتان در روز اول نمایشگاه در محل غرفه حاضر و میزبان 
بازدیدکنندگان از جمله مهرداد نیکو رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزســتان 
و ســید احمد موالی زاده، معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری بوده و به سوالات 

خبرنگاران و علاقمندان برق نیز پاسخ دادند.
امضای تفاهم نامه با دانشگاه شهید چمران اهواز و تقدیر از اساتید دانشگاهی که با این 
شرکت همکاری علمی داشته اند از جمله برنامه های شرکت برق منطقه ای خوزستان در 

اولین روز نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی استان بوده است.
دفتر تحقیقات و کنترل کیفیت تجهیزات، متولی و میزبان برپایی غرفه دســتاوردهای 
پژوهشی شرکت برق منطقه ای خوزســتان در بیست و سومین نمایشگاه دستاوردهای 

پژوهشی خوزستان بوده و میزبان بازدیدکنندگان در طول برگزاری نمایشگاه بود.
بر اســاس این گزارش، شش دانشــگاه، پنج مرکز پژوهشی، ۲۱ دستگاه اجرایی و ۳۵ 

شرکت دانش بنیان مستقر در استان خوزستان در این نمایشگاه حضور داشتند.

تفاهم نامه همکاری همه جانبه علمی پژوهشی میان شرکت برق منطقه ای خوزستان و 
دانشگاه شهید چمران اهواز به امضا رسید.

تفاهم نامه گسترش ســطح همکاری های همه جانبه در بیست و سومین نمایشگاه 
دســتاوردهای پژوهش، فناوری و فن بازار خوزستان، به امضای محمود دشت بزرگ 
مدیرعامل این شــرکت و علی محمد آخوندعلی رئیس دانشــگاه شهید چمران اهواز 

رسید.
از جملــه محورهــای این همــکاری می توان بــه همکاری های پژوهشــی، 
– تحقیقاتی مشــترک،  برگزاری همایش های علمی  مطالعاتی و مشــاوره ای، 
اجــرای دوره هــا و کارگاه هــای آموزشــی مورد نیاز شــرکت، اســتفاده از 
نمندی هــای اعضــاء هیات علمی دانشــگاه در خدمات کارشناســی مورد  توا
نیاز شــرکت، اجرای پایان نامه هــای تحصیلات تکمیلــی در زمینه های مورد 
ز امکانــات تحقیقاتــی )آزمایشــگاهی و کارگاهی(  نیاز شــرکت، اســتفاده ا

کرد. اشاره   . . . و  متقابل 
بر اســاس این گزارش، بیســت و ســومین نمایشگاه دســتاوردهای پژوهش، 
فنــاوری و فن بازار خوزســتان با حضور شــرکت برق منطقه ای خوزســتان در 
محل دائمی نمایشــگاه های بین المللی خوزســتان در اهــواز آغاز به کار کرده و 
دستاوردهای پژوهشــی این شــرکت در معرض دید بازدیدکنندگان قرار گرفته 

است.

 نوسازی شبکه های فرسوده  
توسط شرکت برق گیلان

ارتقای سطح سلامت روحی و جسمی 
بازنشستگان در اولویت اداره کل قرار دارد

 ۴۰ درصد دانشجویان دانشگاه 
فنی و حرفه ای بوشهر غیربومی هستند

 ارائه دستاوردهای پژوهشی 
شرکت برق منطقه ای خوزستان

امضای تفاهم نامه همکاری پژوهشی 
شرکت برق خوزستان و دانشگاه چمران

دیدار مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان با نماینده آستانه اشرفیه در مجلس؛

رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای بوشهر:مدیرکل تأمین اجتماعی استان آذربایجان شرقی در جمع همکاران بازنشسته استان؛

در اهواز صورت گرفت؛در نمایشگاه هفته پژوهش استان صورت گرفت؛


